
27

Verslag raad van commissarissen
Het jaar 2024 was voor de VEB bijzonder. Het honderdjarig bestaan kon worden gevierd en 

de VEB ontving het predicaat ‘Koninklijk’. Ook in 2024 bleef de VEB doen waar ze goed in is: 

het duiden van ontwikkelingen op de financiële markten, publieke optredens in de media en 

op aandeelhoudersvergaderingen, lobbywerk op de achtergrond en belangenbehartiging voor 

beleggers in brede zin. Dit natuurlijk inclusief inspanningen om beleggersschade te verhalen bij 

collectieve juridische acties. Financieel heeft de VEB een stevig fundament. Daardoor is het dalende 

ledenaantal op de korte termijn geen bedreiging.

Ons ‘verjaardagsfeest’ vond in maart plaats in Rotterdam, 
met een druk bezocht congres. VEBleden zagen onder 
meer een interessant debat tussen de topmannen van ASR, 
Boskalis en TKH. Verder was er een boeiende lezing van 
Martin Wolf van de Financial Times. De commissaris van 
de Koning reikte daar ook het predicaat ‘Koninklijk’ uit 
aan de jarige VEB. In juni werd in Den Haag de juridi-
sche jubileumbundel “100 jaar VEB” gepresenteerd 
 tijdens een symposium in Diligentia.
Op 23 mei 2024 vond onze Algemene Ledenvergadering 
plaats, in een goedgevulde zaal met betrokken leden. 
Het jaarverslag 2023 en de begroting voor 2024 kwamen 
aan bod, en vooral Gerben Everts is op belangrijke onder-
werpen ingegaan. Tijdens de vergadering zijn ook vele 
vragen en opmerkingen van de leden uit de zaal besproken. 
Ook deze ALV was zeer interactief.
Alle stempunten zijn (vrijwel) unaniem goedgekeurd. 
Na de lunch is er een inhoudelijke middagbijeenkomst 
geweest met een interactieve presentatie van onze 
 commissaris Marleen Janssen-Groesbeek. De dag is 
met de leden afgesloten met een borrel.
Als raad van commissarissen (RVC) hebben we ook in 
2024 rond en buiten de formele RvC-vergaderingen om 
veelvuldig en intensief contact gehad met Gerben Everts 
en de adjunctdirecteuren Paul Coenen, Errol Keyner 
en de in 2024 benoemde Joost Schmets. In en buiten 
de vergaderingen hebben we contact gehad met diverse 

medewerkers en tijdens de vergaderingen hebben staf-
medewerkers stevige en prikkelende presentaties gegeven.
In 2024 hebben vier RvC-vergaderingen plaatsgevonden 
en twee bijeenkomsten van de audit-commissie waarin 
George Möller (commissievoorzitter) en Marleen Janssen- 
Groesbeek zitting hebben. Daarnaast heeft de RvC als 
team en bilateraal de nodige afstemmingsmomenten gehad.
In financieel opzicht zorgden de stijgende beurskoersen 
wederom voor een (papieren) winst. Het operationeel 
resultaat (exclusief koersresultaten) was eveneens beter 
dan begroot, dankzij de hoge opbrengst uit de Imtech- 
schikking. De opbrengsten uit contributies waren iets 
hoger dan begroot, terwijl de belangrijkste kostenposten 
lager waren dan gepland.
De RvC zal constructief toezicht blijven houden en 
het bestuur betrokken bijstaan bij de strategische vraag-
stukken van de VEB, waaronder internationalisering, 
 collectieve acties, duurzaamheid, achterban en verdien-
modellen. We vertrouwen er ook in deze onzekere geo-
politieke tijden op dat de VEB succesvol de belangen 
van beleggers zal kunnen blijven behartigen.
Wij danken het VEBteam voor de inzet en prestaties in 
2024 en willen onze leden nadrukkelijk danken voor hun 
betrokkenheid en vertrouwen.
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